



DINNER SET MENU

STARTER

Soup of the day

是日精選餐湯

- or -

Grilled chicken breast on a bed of Romaine lettuce tossed with parmesan cheese, quail eggs, garlic and an anchovy dressing infused with Smoky Earl Grey served with herb bread croutons and semi-dried tomatoes.

羅馬生菜伴帕爾馬芝士、香蒜及佐以煙燻伯爵茶茶香銀魚柳醬搭配香烤雞胸肉、鵪鶉蛋、香草麵包粒及半乾蕃茄。

MAIN COURSE

Hokkaido scallops and smoked Hamachi accompanied by an elegant salad with baby potatoes cooked in Blue Charm Tea, diced sweet bell peppers, cucumber and Kalamata olives tossed in a honey lemon dressing and topped with feta cheese.

北海道帶子和煙燻油甘魚伴以挑藍媚惑之茶燉煮的嫩薯仔、燈籠椒、青瓜及希臘卡拉瑪塔橄欖沙律，佐檸檬蜜糖醬汁，並以菲達芝士點綴。

- or -

Roasted French duck breast rolled with Sichuan pepper accompanied by grilled endives and caramelized carrots, served with a gooseberry sauce infused with American Earl Grey.

香烤佈滿四川胡椒的法式鴨胸伴烤萵苣及糖煮蘿蔔，加入以美式伯爵茶調製的龍珠果醬汁。

- or -

Seared Japanese Iwate A5 striploin accompanied by a sweet brown shimeji mushroom gratin served with a Pu-Erh Prestige infused beef jus and grilled asparagus. *(Supplement of \$100 applies)*

日本A5岩手縣和牛西冷配焗柳姬菇，伴以注入御選普洱的牛肉濃汁及烤蘆筍。
(須補\$100差價)

PÂTISSERIE

Choose from our trolley of tea infused pâtisseries, conceived and crafted daily.

可自甜點推車上任選一款每日新鮮特制茶風蛋糕。

HOT TEA

SECRET OF BHUTAN TEA 神秘不丹茗茶

This mysterious blend reveals all its secrets in a perfect cup of black tea balanced with golden fruits and red berries which leave the palate with lingering spicy overtones.

神秘的特製黑茶隱藏著不丹的秘密配方，均衡的搭配黃金色果實與紅莓，飲後有股辛銳的滋味滯留於味蕾，久久不散。

- or -

ICED TEA

BILLET DOUX TEA 情書戀茶

A charming couplet, this fragrant tea is as intoxicating as a lover's declaration, a binding blend of rich and powerful black tea and creamy notes of malty sweetness, a magic potion to conquer your beloved's heart.

情人宣言的刻骨銘心全寫在這強勁濃郁黑茶的奶香麥芽甜味，是贏得心愛的人的芳心的神奇藥水，是極度浪漫的情詩。

STARTER + MAIN COURSE + TEA \$398
FULL SET MENU \$428



 Supplement for teas above \$85. Price subject to 10% service charge. The bill will be rounded off to the nearest dollar.
PLEASE ASK YOUR WAITER ABOUT ALLERGENS. 選擇超過\$85以上茗茶，需補差價。需另收10%服務費。
結單後不足一元之金額將以四捨五入計算。如有食物過敏，請諮詢店內服務員。